
Protokół Nr XXII/08
z XXII Sesji Rady Powiatu

w Ustrzykach Dolnych
z dnia 27 maja 2008 r

Posiedzenie XXII Sesji Rady Powiatu rozpoczęło się o godz. 14.00 w sali narad
siedziby Starostwa Powiatowego w Ustrzykach Dolnych według poniższego
porządki obrad:

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
3. Informacja z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym
4. Sprawozdanie Komendanta Komendy Powiatowej Policji ze swej

działalności w roku 20070raz informacja o stanie porządku i
bezpieczeństwa publicznego na terenie Powiatu Bieszczadzkiego,

5. Dyskusja
6. Podjęcie uchwał w sprawach:
1) wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2008 r,
2) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za 2007 r

Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w
Ustrzykach Dolnych,

3) upoważnienia Zarządu Powiatu do zaciągnięcia zobowiązania ponad
kwotę określoną w budżecie na 2008 r,

4) wyposażenia w majątek Zespołu Szkół Licealnych w Ustrzykach
Dolnych,

5) zmieniającej uchwałę w sprawie wynagrodzenia pracowników
samorządowych zatrudnionych w szkołach i placówkach
oświatowych dla których organem prowadzącym jest Powiat
Bieszczadzki,

6) przystąpienia Powiatu Bieszczadzkiego do realizacji projektu
"Podkarpacki System Informatyzacji Medycznej (PSIM ),

7) zmiany regulaminu określającego wysokość stawek oraz
szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia
zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych
zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania nagród ze
specjalnego funduszu na nagrody za osiągnięcia dydaktyczno -
wychowawcze nauczycieli w szkołach i placówkach prowadzonych
przez Powiat Bieszczadzki w roku 2008 r,

8) realizacji projektu systemowego w ramach Programu Operacyjnego
Kapitał Ludzki 2007 - 2013



7. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi na nie.
8. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.
9.Zakończenie obrad sesji.

Ad. 1

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Otwieram XXII Sesję Rady Powiatu i stwierdzam, że na 15 radnych obecnych

jest 13 radnych ( zgodnie z listą obecności ), w związku z tym obrady są

prawomocne. Przewodniczący powitał panie i panów radnych, kierowników

jednostek, dyrektorów, pracowników Starostwa oraz zaproszonych gości.

Następnie przeczytał porządek obrad pytając czy są propozycje zmian

w przedstawionym porządku obrad.

Glos zabiera Pan Starosta Krzysztof Gąsior

W związku z nie dopełnieniem obowiązku terminowego - złożenia

oświadczenia majątkowego przez Pana Zygmunta Krasowskiego do czego był

zobowiązany dyspozycją art. 25e ustawy o samorządzie powiatowym - działając

na podstawie art. 25 f ust. 2 tej samej ustawy wnoszą o odwołanie Pana

Zygmunta Krasowskiego ze stanowiska Wicestarosty.

W związku z tym proszę o uzupełnienie porządku obrad o dwa tematy:

w sprawie odwołania Pana Zygmunta Krasowskiego ze stanowiska Wicestarosty

i wybór Wicestarosty .

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Czy ktoś z Państwa ma jeszcze jakieś pytania odnośnie porządku obrad?

Więcej wniosków i uwag nie było, w związku z tym przystąpiono do

głosowania.



Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych.

Wniosek Pana Starosty został przyjęty jednogłośnie i tym samym zostały

wprowadzone zmiany do porządku obrad, że ust 6 uzupełnia się o punkt 9 i 10

o następującym brzmieniu:

,,9) w sprawie odwołania wicestarosty"

,,10) w sprawie wyboru wicestarosty"

Ad.2

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Poinformował, że protokół z poprzedniej sesji został podpisany, znajduje się on

w Biurze Rady i był do wglądu pań i panów radnych. Dlatego też zaproponował

aby przyjąć go bez odczytywania. Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś uwagi

odnośnie tego protokołu?

Uwag nie było i podda protokół pod głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło

13 radnych. Protokół przyjęto jednogłośnie.

Ad.3

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu tj. Informacja z działalności

Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.

Proszę Panią Janinę Piekarską o zabranie głosu.

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

( Do obrad dołącza Pan Radny Ryszard Urban) i od tego momentu udział

w sesji bierze 14 radnych.

Ad. 4

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak



Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu tj. Sprawozdanie Komendanta

Komendy Powiatowej Policji ze swej działalności w roku 2007 r oraz

informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie Powiatu

Bieszczadzkiego.

Głos zabiera Pan Roland Szczepanik - aspirant który z upoważnienia

Komendanta Powiatowego składa sprawozdanie, które stanowi załącznik do

protokołu.

Ad. 5

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu tj. dyskusja. Nad przedstawionym

sprawozdaniem.

Głos zabiera Pan Radny Wiesław Stebnicki

Mówił Pan, że nastąpił spadek przestępczości ogólnie, bo w i w tym roku jest

podobnie; w związku z tym mam pytanie czy nie zachodzi tutaj taka sprawa, że

zaprzestali swoich wizyt Ukraińcy? Druga sprawa to imprezy sportowe na

stadionie. "Lapie" się tych pseudo kibiców którzy wyrządzają szkody i czy

oprócz tych kar jakie ponoszą są też karani finansowo, albo tym, że mają tę

szkodę naprawić. Nie rozumiem, że przyjeżdża banda takich ludzi demolują

wszystko co się da, a wszyscy obywatele muszą za to płacić. I w tym momencie

zastanowiłbym się czy nie lepiej byłoby zlikwidować te rozgrywki piłkarskie

w Ustrzykach do czasu kiedy te dziwne sytuacje się uspokoją. Prawdziwych

kibiców przychodzi coraz mniej, a pseudo kibice przyjeżdżają nie na mecz tylko

aby stoczyć bój. Natomiast jakby byli karani finansowo to może by ich trochę

powstrzymało i poczuliby jakiś respekt.



Odpowiedzi udziela Pan Roland Szczepanik - aspirant

Jeżeli chodzi o ograniczenia wizowe to Ukraińcy nie mają większego wpływu

na skalę przestępczości. Jeżeli już mówimy o naruszamu prawa przez

Ukraińców to dotyczy to wykroczeń drogowych. Natomiast jeżeli chodzi

o kibiców to w tej chwili stadion jest dopuszczony warunkowo, natomiast żeby

go zamknąć to już jest decyzja władz. Jeżeli chodzi o kary to na wniosek

sprawcy można się poddać dobrowolnie karze. Na mecze kierowani są

policjanci, mecze są również nagrywane. Na chwilę obecną nie ma jakiś

większych zagrożeń.

Głos zabiera Pan Radny Wiesław Jasiński

Chciałbym zasygnalizować problem otóż na rynku ustrzyckim w piątki, soboty,

niedziele odbywają się bójki. Podjeżdżają samochody prawdopodobnie z

zaprzyjaźnionego miasta, wysiada kilku gości przebiegają przez rynek i biją

kogo popadnie. Następna sprawa to quady i motory. Jeżdżą po lesie, po ul.

Nadgómej i ul. Zielonej jest to bardzo niebezpieczne.

Odpowiedzi udziela Pan Roland Szczepanik - aspirant

Sprawa weekendowych bójek jest nam znana i w tym zakresie podjeliśmu już

działania. Jeżeli chodzi o quady to też jesteśmy zorientowani tylko na dzień

dzisiejszy nie mamy sprzętu, ale jak zostaniemy wyposażeni w quady to na

pewno poradzimy sobie z tym problemem.

Glos zabiera Pan Radny Franciszek Konopelski

Policjant nie pracuje tylko służy i ci ludzie są bardzo potrzebni. Policja i Straż

Graniczna musi być szanowana i będę głośno mówił, aby nazywać ich

żołnierzami.



Głos zabiera Pan Starosta Krzysztof Gąsior

Kiedy będą zamontowane fotoradary na terenie powiatu?

Odpowiedzi udziela Pan Roland Szczepanik - aspirant

W Krościenku do końca roku ma być postawiony słup na fotoradar.

Glos zabiera Pan Radny Ryszard Urban

W ubiegłym roku zainwestowaliśmy 15 tyś. w ten monitoring przy ul.

Wyzwolenia 7, znajduje się tam Ośrodek Pomocy Społecznej, oraz

Środowiskowy Dom i Wydział Oświaty. Są tam dwie kamery, ale i tak mamy

nieproszonych gości w godzinach wieczornych i pozostałości po nich.

W związku z tym mam prośbę do Policji aby zwrócić uwagę, ponieważ bramy

nie zawsze są zamknięte.

Głos zabiera Pan Roland Szczepanik

Dzięki monitoringowi przy ul. Wyzwolenia w niedzielę został zatrzymany

złodziej materiałów budowlanych, stąd wniosek, że teren jest patrolowany.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś pytania?

Więcej pytań nie było.

Ad. 6 pkt 1

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu tj. podjęcie uchwały w sprawie

zmian w budżecie powiatu na 2008 r.



Głos zabiera Pan Starosta Krzysztof Gąsior

Otrzymaliśmy od Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych l mln zl

z przeznaczemem na remont drogi Zatwamica - Smolnik i Stuposiany -

Tarnawa, o tym wspominaliśmy wcześniej, ale teraz otrzymaliśmy oficjalne

pismo i proponuję wprowadzić je do budżetu powiatu.

Glos zabiera Pani Skarbnik Barbara Pabis

Proponuje się zwiększyć budżet powiatu o kwotę 1.129.080,00 zł. na tę kwotę

składają się środki:

- Nadleśnictwo Lutowiska 500.000,00

- Nadleśnictwo Stuposiany 500.000,00

Są to środki przeznaczone na przebudowę drogi Stuposiany - Tamawa oraz

droga Smolnik - Zatwamica.

- DPS Moczary otrzymują z budżetu państwa dotację na realizację zadań

bieżących w wysokości 117.552,00 zł.

- SOSW wypracowane środki w kwocie 9.312,00 zł.

- Bieszczadzka Bursa Szkolna - bursa środki w kwocie 2.216,00 zł.( jako

wypracowane)

Środki te mają odzwierciedlenie po stronie wydatków.

W wydatkach proponuje się małe zmiany polegające na przesunięciach między

rozdziałami i paragrafami.

W rozdziale 75020 - Starostwa powiatowe proponuje się z § 4300 przesunąć

50.000,00 zł. na: § 4260 - zakup energii w kwocie 30.000,00 zł. oraz w

rozdziale 70005 - Gospodarka gruntami i nieruchomościami § 4260 - zakup

energii 20.000,00 zł.

Również w Starostwie w § 6050 - wydatki inwestycyjne proponuje SIę

wyodrębnić 25.000,00 zł. na dokumentację projektowo kosztorysową na

wykonanie dachu wielospadowego nad całym budynkiem Starostwa.



- W rozdziale 85201 - Placówki opiekuńczo - wychowawcze proponuje się

przenieść 18.000,00 zł. na rodziny zastępcze. Są to dotacje na pokrycie

wydatków związanych z kosztami utrzymania dzieci z terenu Powiatu

Bieszczadzkiego w rodzinie zastępczej na terenie Gminy Krosno.

- W rozdziale 85226 - Ośrodki adopcyjno - opiekuńcze proponuje się 10.000,00

zł. z § 2320 przenieść na § 2820. Chodzi tutaj o dotację celową dla wyłonionego

w ramach konkursu na realizację zadań zleconych z zakresu pomocy społecznej.

W § 2 projektu uchwały chodzi o limity wydatków na wieloletnie programy

inwestycyjne związane z Regionalnym programem operacyjnym

w dostosowaniu do potrzeb Unii.

§ 3 projektu uchwały jest to wykaz dotacji celowych jakie Powiat Bieszczadzki

udziela innym jednostkom samorządu terytorialnego.

Natomiast § 4 jest to wykaz dotacji z budżetu powiatu dla organizacji

pozarządowych.

Głos zabiera Pani Przewodnicząca Komisji Bużetu, Finansów i Rozwoju

Gospodarczego.

Komisja pracowała nad projektem uchwały i nie wnosi, żadnych zastrzeżeń.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Czy ktoś z państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu

uchwały?

W związku z tym, że wniosków i uwag me było Przewodniczący odczytał

projekt uchwały, a następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwała podjęta jednogłośnie.

Uchwała w załączeniu.



Ad.6 pkt 2

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały

w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za 2007 rok

Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Ustrzykach

Dolnych.

Glos zabiera Pan Dyrektor Maciej Flemming

Temat ochron zdrowia jest niezwykle istotny, ale przekazane państwu

dokumenty wyczerpują wszystko co mieści się w pojęciu zatwierdzenie bilansu.

5294 osoby były leczone w szpitalu w roku ubiegłym, w tym pełna obsada na

oddziale rehabilitacji i dużo ponad stan na oddziale wewnętrznym co też dla

naszego zespołu stanowi pewne wyzwanie. Na oddziale pediatrycznym obsada

była najniższa.

Nasze przychody wynosiły ok. 12 mln zł w roku ubiegłym przy kosztach nieco

ponad 14 mln zł. Nie wykonaliśmy jednego planowanego wyniku finansowego

czyli nie spłaciliśmy kredyty restrukturyzacyjnego i prawdopodobnie spłacimy

ostatniego maja br.

Rok był trudny nawet pod względem niezrozumiałej wojny niektórych osób

z SP ZPOZ . Sukcesem jest to, ze nadal istniejemy. Chciałbym podziękować

osobom życzliwym, które wspomogły naszą instytucję to jest Powiat, Gmina

Czarna, Lutowiska, Gmina Ustrzyki Dolne, ale też wielu osobom prywatnym,

którzy wsparli naszą fundację.

Proszę Wysoką Radę o zatwierdzenie bilansu.

Glos zabiera Pani Teresa Mikołajczak Przewodnicząca Komisji Zdrowia

i Polityki Społecznej

Komisja nie wnosi żadnych zastrzeżeń.



Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Czy ktoś z państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu

uchwały?

W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał

projekt uchwały, a następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwała podjęta jednogłośnie.

Uchwała w załączeniu.

Ad.6 pkt 3

Przewodniczący Rady pan Piotr Korczak

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu tj. podjecie uchwały w sprawie

upoważnienia Zarządu Powiatu do zaciągnięcia zobowiązania ponad kwotę

określoną w budżecie powiatu na 2008 r

Głos zabiera Pani Skarbnik Barbara Pabis

W projekcie uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu do zaciągania

zobowiązania ponad kwotę określoną w budżecie na 2008 r. na sfinansowanie

dostawy tablic rejestracyjnych. Chodzi tutaj o powtórzenie wcześniejszej

uchwały z 1.04.2008 r. ponieważ określono realizację w poszczególnych latach

i kwotach a należało podać wartość całości zadania.

Głos zabiera Pan Radny Wiesław Jasiński pytając:

Sama kwota się nie zmienia?



Odpowiedzi udziela Pani Skarbnik Barbara Pabis

Kwota się nie zmienia.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Czy ktoś z państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu

uchwały?

W związku z tym, że wniosków i uwag me było Przewodniczący odczytał

projekt uchwały, a następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwała podjęta jednogłośnie.

Uchwała w załączeniu.

Ad. 6 pkt 4

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu tj. podjęcie uchwały w sprawie

wyposażenia w majątek Zespołu Szkół Licealnych w Ustrzykach Dolnych.

Glos zabiera Pan Skarbnik Barbara Pa bis

Projekt uchwały w sprawie wyposażenia w majątek Zespołu Szkół Licealnych,

chodzi o to, że został zakończony remont budynku poprzez przebudowę dachu

i wymianę stolarki okiennej i drzwiowej co zwiększa wartość budynku LO.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak



Czy ktoś z państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu

uchwały?

W związku z tym, że wniosków i uwag me było Przewodniczący odczytał

projekt uchwały, a następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwała podjęta jednogłośnie.

Uchwała w załączeniu.

Ad. 6 pkt. 5

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu tj. podjecie uchwały zmieniającej

uchwałę w sprawie wynagrodzenia pracowników samorządowych

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych dla, których organem

prowadzącym jest Powiat Bieszczadzki

Głos zabiera Pan Wicestarosta Zygmunt Krasowski

Zgodnie z rozporządzeniem dotyczącym wynagrodzeń pracowników

administracji jesteśmy zobligowani do dokonywania zmian w regulaminie

pracowników oświaty nie będących nauczycielami. Pracownicy ci wynagradzani

są wg systemu punktowego jak i określonych wynagrodzeń zasadniczych, które

ustala organ prowadzący czyli w naszym przypadku Rada Powiatu. W związku

z tym, że w ustawie budżetowej została zapisana podwyżka, która ma sięgać do

5% w związku z czym Zarząd zdecydował się na regulację wynagrodzenia

zasadniczego w tej grupie pracowników o 50 zł, czyli dotychczas ustalona

kwota najniższego 725 zł ulega zwiększeniu do 775 zł. Wartość punktu

pozostaje na tym samym poziomie.



Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Czy ktoś z państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu

uchwały?

W związku z tym, że wniosków i uwag me było Przewodniczący odczytał

projekt uchwały, a następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwała podjęta jednogłośnie.

Uchwała w załączeniu.

Ad. 6 pkt 6

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. przystąpienia Powiatu

Bieszczadzkiego do realizacji projektu" Podkarpacki System Informatyzacji

Medycznej (PSIM)

Głos zabiera Pan Wicestarosta Zygmunt Krasowski

Jest to uchwala o przystąpieniu naszego powiatu do Podkarpackiego Systemu

Informatyzacji Medycznej. Na poprzednich sesjach rozmawialiśmy o systemie

dotyczącym administracji jednolitego systemu informatycznego, a teraz w

ramach Programu Operacyjnego Polska Wschodnia na Województwo

Podkarpackie została zarezerwowana odpowiednia kwota aby stworzyć

jednolity system informacji i medycznej i miałby polegać na tym, że wszystkie

szpitale powiązane są siecią informatyczną co umożliwia uzyskanie przez

pacjenta szpitala elektronicznego zapisu o przebiegu leczenia jak

i elektronicznej wymiany badań, które ci pacjenci mieli przeprowadzone



w szpitalu. Byłoby to w postaci karty, która byłaby odczytywana przez system

informatyczny.

Glos zabiera Pani Radna Teresa Mikolajczak

Ten punkt również był przedmiotem dyskusji na Komisji Zdrowia i oczywiście

zaopiniowaliśmy pozytywnie. Chcielibyśmy się jeszcze dowiedzieć od Pana

Dyrektora Fleminga, bo państwo w tych planach o zaciąganiu kredytu

podawaliście kwotę na informatyzację szpitala. Czy w związku z tym, że

wchodzi uruchamianie tego systemu i czy te środki, które państwo planowaliście

będą wydatkowane czy też będzie to odciążenie tym programem?

Odpowiedzi udziela Pan Dyrektor Maciej Flemming

Ten program przewiduje także informatyzację placówek zdrowia i na jedną

placówkę ma być od 1 do 3 mln zł. Jak państwo pamiętacie myśmy szacowali,

że będzie to ok. 450 tyś w naszym przypadku do tego programu my jako szpital

zgłosiliśmy się jakiś czas temu. Wstrzymujemy pracę nad tą inwestycją. Robimy

tylko jedną bardzo ważną rzecz czyli informatyzację obrotu lekami ponieważ

jest w tym spore doświadczenie przewidujące spore oszczędności i to w ciągu

jednego roku, powinno się zwrócić. Kredyt uległ obniżeniu o pół mln zł.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Czy ktoś z państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu

uchwały?

W związku z tym że wniosków i uwag me było Przewodniczący odczytał

projekt uchwały, a następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwała podjęta jednogłośnie.

Uchwała w załączeniu.



Ad. 6 pkt 7

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. zmiany regulaminu

określającego wysokość stawek oraz szczegółowe warunki przyznawania

dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania

i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych

zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania nagród ze specjalnego funduszu

na nagrody za osiągnięcia dydaktyczno - wychowawcze nauczycieli w szkołach

i placówkach prowadzonych przez Powiat Bieszczadzki w rok 2008.

Glos zabiera Wicestarosta Zygmunt Krasowski

Otrzymaliśmy rozstrzygniecie nadzorcze Wojewody Podkarpackiego w sprawie

unieważnienia § 9 ust. 2 i 3 szczególnie zapisu dotyczącego dodatku za trudne

i uciążliwe warunki pracy. W związku z tym po uzgodnieniach ze Związkami

Zawodowymi Nauczycieli został wprowadzony w wysokości 20 zł za warunki

uciążliwe. Chciałem jeszcze przeprosić Państwa radnych bo tam w § 9 projektu

tej uchwały brakuje pkt 6, który jest w zapisie, że w razie zbiegu tych dwóch

dodatków to jest za trudne i uciążliwe warunki pracy przysługuje dodatek za

obydwa.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Czy ktoś z państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu

uchwały?



W związku z tym, że wniosków l uwag me było Przewodniczący odczytał

projekt uchwały, a następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwała podjęta jednogłośnie.

Uchwała w załączeniu.

Ad. 6 pkt 8

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu tj. realizacja projektu systemowego

w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007 - 2013.

Glos zabiera Pani Kierownik Jowita Lach

W ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki priorytet VII pn. Promocja

integracji społecznej Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie przygotowało

projekt systemowy pt. Program aktywizacji społecznej w Powiecie

Bieszczadzkim. Wniosek ten został już zaakceptowany przez Instytucję

Pośredniczącą tj. Wojewódzki Urząd Pracy w Rzeszowie. Realizacja projektu

obejmuje okres od 01.07.2008 r. do końca br. Głównym celem projektu jest

objęcie wsparciem przez zastosowanie instrumentów aktywnej integracji osób

niepełnosprawnych oraz wychowanków opuszczających placówki opiekuńczo -

wychowawcze bądź rodziny zastępcze.

W ramach projektu aktywizacją objętych zostanie 8 osób z których 5 odbędzie

kurs bądź szkolenie zawodowe dobrane według ich indywidualnych potrzeb. W

ramach opisywanych działań 3 osoby niepełnosprawne skorzystają z turnusu

rehabilitacyjnego. Wszystkie osoby objęte wsparciem uczestniczyć będą

w warsztatach skutkujących nabyciem lub podniesieniem kompetencji

o charakterze zawodowym. W ramach projektu zatrudniony zostanie również



doradca ds. osób niepełnosprawnych co przyczym Się do zwiększenia

skuteczności pracy socjalnej w Powiecie Bieszczadzkim. Koszt całego projektu

wynosi 49994, 80 zł. w tym środki Europejskiego Funduszu Społecznego

stanowią prawie 90% tj. 44 592 zł. Realizacja projektu przyczyni się do

zwiększenia perspektyw społecznych i zawodowych na rynku pracy

podopiecznych Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie poprzez nabycie,

podniesienie lub zmianę ich kwalifikacji i kompetencji zawodowych.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Czy ktoś z państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu

uchwały?

W związku z tym, że wniosków i uwag me było Przewodniczący odczytał

projekt uchwały, a następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwała podjęta jednogłośnie.

Uchwała w załączeniu.

Ad. 6 pkt 9

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały

w sprawie odwołania Wicestarosty

Glos zabiera Pan Starosta Krzysztof Gąsior



W związku z niedopełnieniem obowiązku terminowego złożenia oświadczenia

majątkowego przez Pana Zygmunta Krasowskiego, który był do tego

zobowiązany wnoszę o jego odwołanie ze stanowiska Wicestarosty.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

W związku z tym, że głosowanie odbywa się w trybie tajnym mamy wybraną

stałą Komisję Skrutacyjną w której przewodniczącym jest Pan Wiesław

Stebnicki i nie ma potrzeby wybierać innej. Czy państwo radni zagadają się?

Głosów sprzeciwu nie było.

Proszę Komisję Skrutacyjną o przeprowadzenie głosowania i rozdanie kart do

głosowania.

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła akt głosowania a następnie Pan Radny

Wiesław Stebnicki - Przewodniczący Komisji odczytał protokół.

Do przeprowadzenia głosowania w sprawie

Krasowskiego ze stanowiska Wicestarosty

w następującym składzie:

odwołania Pana Zygmunta

została powołana Komisja

Komisja Skrutacyjna w składzie:

Wiesław Stebnicki - Przewodniczący

Artur Woźny - Członek

Zbigniew Dyrda - Członek

Komisja oświadcza co następuje. Głosowało 14 radnych za odwołaniem

Wice starosty głosowało 12 radnych, przeciw 1 radny i 1 radny wstrzymał się od

głosu.

Przewodniczący odczytał projekt uchwały 1 uchwała przez Radę została

przyjęta.



Ad. 6 pkt 10

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu tj. podjęcie uchwały w sprawie

powołania Wicestarosty.

Glos zabiera Pan Starosta Krzysztof Gąsior

Panie Przewodniczący Wysoka Rado wnoszę o powołanie z dniem 29 maja br.

Pana Zygmunta Krasowskiego na stanowisko Wicestarosty. Myślę, że to jest

ważna rzecz przestrzegać prawo i oświadczenie majątkowe musi być złożone w

terminie i w tej sytuacji nie widzę wytłumaczenia. Kara jest podwójna

pozbawienie funkcji jak i pozbawienia wynagrodzenia za ten czas.

Głos zabiera Pan Przewodniczący Rady Piotr Korczak

Pan Krasowski karę finansową poniósł, ponieważ zostaje bez wynagrodzenia

prze 21 dni za które nie złożył oświadczenia majątkowego. W związku z tym,

że jest to ocena formalna a nie merytorczczna ocena pracy Pana Wicestarosty.

W związku z tym pozwolę sobie odczytać projekt uchwały, którą poddam pod

głosowanie tajne.

Głos zabiera Pan Radny Ryszard Urban

Powiem szczerze czy to wszystko nie jest tak "hop", ponieważ uważam, że

uczestniczymy w jakiejś szopce noworocznej. Pan Starosta przed chwilą

odwołując powiedział prawo jest prawem, a z drugiej strony my jako Rada

Powiatu organ dużo niższy od ustawodawcy a my sobie w 5 minut załatwiamy

dwie sprawy. Ja rozumie tą kwestię kary 21 dni, ale jest to w trybie strasznie



pilnym i jakie jest uzasadnienie, że robimy to na jednej sesji bez wprowadzenia

wcześniejszego tylko dopiero na sesji. Powiem w ten sposób, jeżeli

ustawodawca uznał ze jest to naruszenie prawa i ma być odwołanie w trybie

pilnym, a my w 5 minut twarde prawo zmieniamy w szopkę. Ja myślę, że to jest

temat nad, którym trzeba by się było zastanowić tym bardziej, że mówiono że

nie ma względów merytorycznych, a ja ośmielę są stwierdzić, że są względy

merytotryczne. Mieliśmy w ostatnich miesiącach kilka sytuacji związanych

ściśle z pracą Pana Wicestarosty tj. subwencja oświatowa, ostatnia uchwała. Nie

byłem na ostatniej sesji ale wiem, że Pan radny Andruch prosił aby tą uchwałę

zmienić podawał przykłady, ale nie bo jest przecież doświadczenie Pana

Wicestarosty większe i on ma rację, a dzisiaj okazuje się, że nie miał racji. Jest

już kilka takich przykładów i myślę, że ze względu na to trzeba by się

zastanowić, że to co nam obiecywano rok temu powołując Wicestarostę

etatowego będzie SIę to wiązało ze zdobywaniem środków finansowych

proponuję się nad ty szerzej zastanowić. To jest moje zdanie, Państwo zrobicie

z tym co chcecie.

Glos zabiera Pan Przewodniczący Piotr Korczak

Rolą opozycji jest takie, a nie inne postawienie sprawy i nie dziwię się temu

apelowi, który złożył Pan Radny Urban natomiast na temat subwencji

rozmawialiśmy na kilku poprzednich sesjach i wina została określona i zostały

określone osoby, które są winne za nie dociągnięcia związane z subwencją

i proszę aby takich argumentów nie wytaczać, bo Państwo nie doprowadzicie do

sytuacji, że ta subwencja zostanie przywrócona. Państwo jako opozycja zawsze

macie prawo o ocenę pracy Zarządu i nie widzę dzisiaj powodu, aby do wniosku

Starosty się nie przychylić.

Głos zabiera Pan Radny Franciszek Konopelski



To nie złożenie oświadczenia to normalna głupota. Uważam tą decyzję, którą

przedstawił Pan Starosta za głupią i nie życiową

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Proszę Komisję Skrutacyjną o przeprowadzenie głosowania i rozdanie kart.

Ta Wiesław Stebnicki przedstawił protokół.

Komisja Skrutacyjna w składzie:

Wiesław Stebnicki - Przewodniczący

Artur Woźny - Członek

Zbigniew Dyrda - Członek

Komisja oświadcza co następuje. Głosowało 14 radnych za powołaniem

Wicestarosty Zygmunta Krasowskiego głosowało 12 radnych za, przeciw

1 radny i 1 radny wstrzymał się od głosu.

Głos zabiera Pan Wicestarosta Zygmunt Krasowski

Chciałbym przeprosić za całe to zmieszanie i wszystkich, których to dotknęło,

a w szczególności pan Starostę.

Ad. 7

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu tj. interpelacje i zapytania radnych

oraz odpowiedzi na nie.

Interpelacji i zapytań nie było.



Ad. 8

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. wolne wnioski

i oświadczenia radnych.

Głos zabiera Pani Radna Teresa Mikołajczak

Chciałabym skorzystać z okazji i podzielić się moimi spostrzeżeniami jako

lekarza, ponieważ do większości bloków nie można dojechać., albo są schody,

barierki, a jak już tego nie ma to ulice osiedlowe są zastawione barierkami.

Dopóki się nic nie wydarzyło to jest w porządku. Taka sama sytuacja jest przy

ul. Pionierskiej W tej sprawie mam jeszcze zamiar napisać pismo do Pana

Burmistrza.

Ad.9

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

W związku z wyczerpanie porządku obrad zamykam XXII Sesję Rady Powiatu

w Ustrzykach Dolnych.

Przewodniczący ady Powiatu
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